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MINISTRY OF TOURISM AND CULTURAL HERITAGE OF THE REPUBLIC OF UZBEKISTAN

SILK ROAD INTERNATIONAL UNIVERSITY OF TOURISM AND CULTURAL HERITAGE

DEPARTMENT OF "HISTORY AND CULTURAL HERITAGE".

INFORMATION LETTER
The international conference on the topic "History, cultural heritage and tourism opportunities of the Silk Road peoples (past and present)" will be held at the "Silk Road" International University of Tourism and Cultural Heritage in Samarkand on May 10-12, 2023. We invite you to participate in the scientific-practical conference.
Goals and objectives of the conference:
Based on the essence of the decision of the President of the Republic of Uzbekistan dated October 30, 2021 No. PQ-5270 "On measures to further improve the continuous system of training qualified personnel in the fields of tourism, cultural heritage and museology", the conference on the history, archaeology, cultural heritage, tourism of the Silk Road possibilities, implementation of today's social, economic, political and cultural relations of the peoples of the Silk Road, exchange of ideas with research conducted in our republic and in the world, and improvement of the quality and efficiency of research work of young scientists, master's students, doctoral students and specialists, within the conference, scientists and to explore, discuss and generate recommendations on the topic of the experiences of young researchers. Also, preparation and implementation of conclusions and proposals aimed at solving existing problems in the field of tourism today.

The purpose of the conference is to exchange global achievements, academic knowledge and experience. Leading domestic and foreign scientists in the field of tourism are scheduled to participate in the conference.

Conference organizers:

- Ministry of Tourism and Cultural Heritage

- "Silk Road" International University of Tourism and Cultural Heritage, Department of "History and Cultural Heritage".
· The main directions of the conference:

·  The history, archaeology and role of the Silk Road in the world community.

·  Today's importance of social, economic and political relations of the Silk Road countries

·  Cultural heritage of Silk Road peoples and issues of intercultural communication

·  Today's tourism opportunities and economic prospects of the Silk Road countries
Official languages of the conference: Uzbek, English, Russian
Conference format: hybrid (offline and online event platform).
You can participate in the conference in the following ways:

- publication of materials;

- participation in lectures / publication of materials;

- participation as a delegate (in person and online).

Participants of the conference: professors and teachers, basic doctoral students, independent researchers, researchers, graduate students, students and industry experts can participate in the conference.

ATTACHMENT TO INFORMATION LETTER

Rules for submitting materials

The work completed in accordance with the requirements, as well as the completed application form for participation (Appendix 1) should be sent to the e-mail of the conference organizing committee.

You are required to send the application and theses in Word format - files with the name of the first author, for example: "Azizov.tezis.doc". The subject of the letter is "Conference"

All work will be checked for plagiarism. Submissions that do not meet formatting requirements will be rejected by the editors.

Submissions will be accepted until April 25, 2023 by email to:

mastura.sidikova@univ-silkroad.uz 
nodir.khushvaktov@univ-silkroad.uz 
utkurjon.yakhshiboyev@univ-silkroad.uz 
 Telegram number

 +98995971983, +998 90 985 89 90

Conference language: Uzbek, English and Russian.
The ten best articles submitted to the scientific-practical conference will be published free of charge in "The Journal of Silk Road Tourism Studies" under the International University of Tourism and Cultural Heritage "Silk Road".
APPLICATION of the participant of the international scientific and practical conference

"History, cultural heritage and tourism opportunities of Silk Road peoples (past and present)"

(Samarkand May 10-12, 2023)
	Surname, first name, first name (full)
	

	Position
	

	Name of the institution
	

	Institution address
	

	Academic degree, academic title
	

	Email:
	

	Form of participation:

Publication of materials

Submission/Publication of Materials

to participate as a delegate

reach (in person and online)
	


Requirements for formalizing lecture texts:

- lecture texts should be written and edited in Times New Roman font, size 14, 1.5 spacing, 5-10 pages;

- above the topic of the lecture, the author's name, title, position, academic degree and title, place of work, telephone and e-mail address should be indicated in full;

- annotation, keywords in three languages ​​(Uzbek, Russian, English) and full content are written after the topic;

- at the end of the lecture, a proposal and recommendation of special scientific-theoretical and practical importance must be given;

- when placing the text, the borders of the page are set: 2.5 cm from the top, 2.5 cm from the bottom, 2.5 cm from the right, 2.5 cm from the left;

- the text of the lecture is presented in 1 copy on paper and in the electronic version in the format "Microsoft Word 2003, 2007";

- the text of the lecture should cover the theoretical issues related to the topic, along with their practical solutions.

Author's fee: 15,000 soums per page of the article to cover the expenses related to the organization of the conference and the publication of the collection.

Deadline: papers will be accepted and published until April 25, 2023. 

SAMPLE

TITLE OF THESIS

Name of author (full)

Workplace

Academic degree and position

Phone number and email
Enter. Text, text, text.

The goal. Text, text, text.

Materials and methods. Text, text, text.

Results. Text, text, text.

Conclusions. Text, text, text.

List of used literature
Address of the organizing committee:

17 University avenue, Samarkand, Republic of Uzbekistan, 140104
Responsible persons:

Eltazarov Joliboy Danabayevich - the first vice-rector of the University

Mansurova Nargiza Shamsidinovna - Head of the Scientific Research Department

Sidikova Mastura Khakberdiyevna - Head of the History and Cultural Heritage Department

+99890 603 55 23; +998 99 597 19 83
We look forward to seeing you at the next conference!
Organizational committee
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O‘ZBEKISTON RESPUBLIKASI TURIZM VA MADANIY MOROS VAZIRLIGI

“Ipak Yo‘li” XALQARO TURIZM VA MADANIY MEROS UNIVERSITETI

“TARIX VA MADANIY MOROS” KAFERI.

AXBOROT XATI
2023 yil, 10-12 may kunlari Samarqand shahridagi “Ipak yo‘li” turizm va madaniy meros xalqaro universitetida “Ipak yo‘li xalqlarining tarixi, madaniy merosi va turizm imkoniyatlari (o‘tmish va bugun)” mavzusida xalqaro konferensiya bo‘lib o‘tadi.. Sizni ilmiy-amaliy anjumanda ishtirok etishga taklif qilamiz.
Konferensiyaning maqsad va vazifalari:

O‘zbekiston Respublikasi Prezidentining 2021-yil 30-oktabrdagi “Turizm, madaniy meros va muzeyshunoslik sohalarida malakali kadrlar tayyorlashning uzluksiz tizimini yanada takomillashtirish chora-tadbirlari to‘g‘risida”gi PQ-5270-son qarori mazmun-mohiyatidan kelib chiqib, Ipak yo‘lining tarixi, arxeologiyasi, madaniy merosi, sayyohlik imkoniyatlari, Ipak yo‘li xalqlarining zamonaviy ijtimoiy-iqtisodiy, siyosiy va madaniy aloqalarini amalga oshirish, respublikamiz va mamlakatimizda olib borilayotgan tadqiqotlar bilan fikr almashishga bag‘ishlangan konferensiya jahon, shuningdek, yosh olimlar, magistrantlar, doktorantlar va mutaxassislarning ilmiy-tadqiqot ishlari sifati va samaradorligini oshirish, konferensiya doirasida olimlar va yosh tadqiqotchilar tajribasini o‘rganish, muhokama qilish va tavsiyalar berish. Shuningdek, bugungi kunda turizm sohasidagi mavjud muammolarni hal qilishga qaratilgan xulosa va takliflar tayyorlash va amalga oshirish.

Konferensiyadan maqsad jahon yutuqlari, akademik bilim va tajriba almashishdir. Anjumanda turizm sohasidagi yetakchi mahalliy va xorijiy olimlar ishtirok etishi rejalashtirilgan.

Konferensiya tashkilotchilari:

– Turizm va madaniy meros vazirligi

– “Ipak yo‘li” xalqaro turizm va madaniy meros universiteti, “Tarix va madaniy meros” kafedrasi.Основные направления конференции:

· Ipak yo‘lining tarixi, arxeologiyasi va jahon hamjamiyatidagi o‘rni.

· Ipak yo‘li mamlakatlari ijtimoiy, iqtisodiy va siyosiy munosabatlarining bugungi kundagi ahamiyati

· Ipak yo‘li xalqlarining madaniy merosi va madaniyatlararo muloqot masalalari

· Ipak yo‘li davlatlarining zamonaviy turizm imkoniyatlari va iqtisodiy istiqbollari

Konferensiyaning rasmiy tillari: oʻzbek, ingliz, rus.

Konferentsiya formati: gibrid (oflayn va onlayn tadbir platformasi).

Konferentsiyada quyidagi yo'llar bilan ishtirok etishingiz mumkin:

- materiallarni nashr etish;

- ma'ruzalarda qatnashish/materiallarni nashr etish;

- delegat sifatida ishtirok etish (shaxsan va onlayn).

Anjumanda professor-o‘qituvchilar, tayanch doktorantlar, mustaqil tadqiqotchilar, tadqiqotchilar, aspirantlar, talabalar va soha mutaxassislari ishtirok etishlari mumkin.

AXBOROT XATIGA ILOVA

Taqdim etish qoidalari
Talablarga muvofiq bajarilgan ishlar, shuningdek, to‘ldirilgan anketa (1-ilova) konferensiya tashkiliy qo‘mitasining elektron pochtasiga yuborilishi shart.

Ilova va tezislar Word formatida yuborilishi kerak - birinchi muallifning ismi ko'rsatilgan fayllar, masalan: "Azizov.tezis.doc". Maktubning mavzusi: "Konferentsiya".

Barcha ishlar plagiat uchun tekshiriladi. Formatlash talablariga javob bermaydigan materiallar tahririyat tomonidan rad etiladi.

Arizalar 2023-yil 25-aprelga qadar quyidagi elektron pochta orqali qabul qilinadi:

mastura.sidikova@univ-silkroad.uz 

nodir.khushvaktov@univ-silkroad.uz 

utkurjon.yakhshiboyev@univ-silkroad.uz
Telegram raqami: +98995971983, +998 90 985 89 90

Konferensiya tili: oʻzbek, ingliz va rus.

Ilmiy-amaliy konferensiyaga taqdim etilgan eng yaxshi o‘nta maqola “Silk Road Tourism Research Journal” xalqaro turizm va madaniy meros universitetining “Silk Road Tourism Research Journal”da bepul chop etiladi.

Xalqaro ilmiy-amaliy konferensiya ishtirokchisidan

ARIZA

“Ipak yo‘li xalqlarining tarixi, madaniy merosi va turizm imkoniyatlari (o‘tmish va bugun)”

(Samarqand, 2023 yil 10-12 may)
	Familiya, ism, otasining ismi (to'liq)
	

	Lavozim
	

	Institutning nomi
	

	Institutning manzili
	

	Ilmiy darajasi, ilmiy unvoni
	

	Elektron pochta manzili:
	

	Ishtirok etish shakli:

Materiallarni nashr etish
Materiallarni taqdim etish/nashr etish
Delegat sifatida qatnashish  (shaxsan yoki onlayn)
	


Tezis matnlarini rasmiylashtirishga qo'yiladigan talablar:

- tezislar matnlari Times New Roman shriftida, 14 o‘lchamda, 1,5 intervalda, 5-10 bet hajmda yozilishi va tahrir qilinishi;

- avtoreferat mavzusi tepasida muallifning ismi-sharifi, unvoni, lavozimi, ilmiy darajasi va unvoni, ish joyi, telefon raqami va elektron pochta manzili to‘liq ko‘rsatilishi kerak;

- mavzudan keyin konspekt, uchta tilda (o‘zbek, rus, ingliz) kalit so‘zlar va to‘liq mazmuni yoziladi;

- avtoreferat oxirida alohida ilmiy, nazariy va amaliy ahamiyatga ega bo'lgan taklif va tavsiyalar berilishi kerak;

- matnni joylashtirishda sahifa chegaralari o‘rnatiladi: tepadan 2,5 sm, pastdan 2,5 sm, o‘ngdan 2,5 sm, chapdan 2,5 sm;

- tezislar matni 1 nusxada qog‘ozda va elektron shaklda “Microsoft Word 2003, 2007” formatida taqdim etiladi;

- referat matni mavzuga oid nazariy masalalarni amaliy yechimlari bilan bir qatorda qamrab olishi kerak.

Muallif to‘lovi: Konferensiyani tashkil etish va to‘plamni nashr etish bilan bog‘liq xarajatlarni qoplash uchun har bir maqola sahifasi uchun 15 000 so‘m.

Muddati: Maqolalar 2023-yil 25-aprelgacha qabul qilinadi va chop etiladi.
TEZIS MAVZUSI
Muallifning ismi (to'liq)

Ish joyi

Ilmiy daraja va lavozimi
Telefon raqami va elektron pochtasi

Kirish. Matn, matn, matn.
Maqsad. Matn, matn, matn.
Materiallar va usullar. Matn, matn, matn.
Natijalar. Matn, matn, matn.
Xulosa. Matn, matn, matn.
Foydalanilgan adabiyotlar ro'yxati
Tashkiliy qo‘mita manzili:

O‘zbekiston Respublikasi, 140104, Samarqand, Universitet hiyoboni, 17

Mas'ul shaxslar:

Eltazarov Joliboy Danabayevich – universitetning birinchi prorektori

Mansurova Nargiza Shamsidinovna - ilmiy-tadqiqot bo‘limi boshlig‘i

Sidikova Mastura Xakberdievna - Tarix va madaniy meros kafedrasi mudiri
+99890 603 55 23; +998 99 597 19 83
Sizni keyingi konferentsiyada ko'rishdan xursand bo'lamiz!

Tashkiliy qo'mita
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МИНИСТЕРСТВО ТУРИЗМА И КУЛЬТУРНОГО НАСЛЕДИЯ РЕСПУБЛИКИ УЗБЕКИСТАН

ШЕЛКОВЫЙ ПУТЬ МЕЖДУНАРОДНЫЙ УНИВЕРСИТЕТ ТУРИЗМА И КУЛЬТУРНОГО НАСЛЕДИЯ

ОТДЕЛ "ИСТОРИИ И КУЛЬТУРНОГО НАСЛЕДИЯ".

ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

Международная конференция на тему «История, культурное наследие и туристические возможности народов Шелкового пути (прошлое и настоящее)» состоится в Международном университете туризма и культурного наследия «Шелковый путь» в Самарканде 10-12 мая 2023 года. Приглашаем Вас принять участие в научно-практической конференции.

Цели и задачи конференции:

Исходя из сути постановления Президента Республики Узбекистан от 30 октября 2021 года № ПП-5270 «О мерах по дальнейшему совершенствованию непрерывной системы подготовки квалифицированных кадров в сферах туризма, культурного наследия и музееведения», конференция по истории, археологии, культурному наследию, туризму возможностей Шелкового пути, реализации современных социально-экономических, политических и культурных отношений народов Шелкового пути, обмену идеями с исследованиями, проводимыми в нашей республике и в мире , а также повышение качества и эффективности научно-исследовательской работы молодых ученых, магистрантов, докторантов и специалистов, в рамках конференции ученых и для изучения, обсуждения и выработки рекомендаций по теме опыта молодых исследователей. А также подготовка и реализация выводов и предложений, направленных на решение существующих проблем в сфере туризма на сегодняшний день.

Цель конференции – обмен мировыми достижениями, академическими знаниями и опытом. В конференции планируется участие ведущих отечественных и зарубежных ученых в области туризма.

Организаторы конференции:

- Министерство туризма и культурного наследия

- Международный университет туризма и культурного наследия «Шелковый путь», кафедра «История и культурное наследие».

· Основные направления конференции:

· История, археология и роль Шелкового пути в мировом сообществе.

· Сегодняшнее значение социальных, экономических и политических отношений стран Шелкового пути

· Культурное наследие народов Шелкового пути и вопросы межкультурной коммуникации

· Современные туристические возможности и экономические перспективы стран Шелкового пути

Официальные языки конференции: узбекский, английский, русский.

Формат конференции: гибрид (оффлайн и онлайн-платформа мероприятий).

Вы можете принять участие в конференции следующими способами:

- публикация материалов;

- участие в лекциях/публикация материалов;

- участие в качестве делегата (очно и онлайн).

В конференции могут принять участие профессора и преподаватели, базовые докторанты, независимые исследователи, научные сотрудники, аспиранты, студенты и специалисты отрасли.

ПРИЛОЖЕНИЕ К ИНФОРМАЦИОННОМУ ПИСЬМУ

Правила подачи материалов

Выполненную в соответствии с требованиями работу, а также заполненную форму заявки на участие (Приложение 1) необходимо отправить на электронную почту оргкомитета конференции.

Заявку и тезисы необходимо прислать в формате Word - файлы с именем первого автора, например: "Azizov.tezis.doc". Тема письма: «Конференция».

Все работы будут проверены на плагиат. Материалы, не соответствующие требованиям к оформлению, будут отклонены редакцией.

Заявки принимаются до 25 апреля 2023 г. по электронной почте:

mastura.sidikova@univ-silkroad.uz 

nodir.khushvaktov@univ-silkroad.uz 

utkurjon.yakhshiboyev@univ-silkroad.uz
Номер телеграм: +98995971983, +998 90 985 89 90

Язык конференции: узбекский, английский и русский.

Десять лучших статей, представленных на научно-практическую конференцию, будут бесплатно опубликованы в «Журнале исследований туризма Шелкового пути» при Международном университете туризма и культурного наследия «Шелковый путь».

ЗАЯВКА участника международной научно-практической конференции

«История, культурное наследие и туристические возможности народов Шелкового пути (прошлое и настоящее)»

(Самарканд, 10-12 мая 2023 г.)

	Фамилия, имя, имя (полностью)
	

	Должность
	

	Название учебного заведения
	

	Адрес учебного заведения
	

	Ученая степень, ученое звание
	

	Электронная почта:
	

	Форма участия:

Публикация материалов

Подача/публикация материалов

участвовать в качестве делегата

достичь (лично и онлайн)
	


Требования к формализации тезисных текстов:

- тексты тезисов должны быть написаны и отредактированы шрифтом Times New Roman, кегль 14, интервал 1,5, объем 5-10 страниц;

- над темой тезисов полностью должны быть указаны имя автора, звание, должность, ученая степень и звание, место работы, телефон и адрес электронной почты;

- аннотация, ключевые слова на трех языках (узбекский, русский, английский) и полное содержание пишутся после темы;

- в конце тезисов должны быть даны предложение и рекомендация, имеющие особое научно-теоретическое и практическое значение;

- при размещении текста устанавливаются границы страницы: 2,5 см сверху, 2,5 см снизу, 2,5 см справа, 2,5 см слева;

- текст тезисов представлен в 1 экземпляре на бумажном носителе и в электронном варианте в формате "Microsoft Word 2003, 2007";

- текст тезисов должен охватывать теоретические вопросы, связанные с темой, наряду с их практическими решениями.

Авторский гонорар: 15 000 сумов за страницу статьи для покрытия расходов, связанных с организацией конференции и изданием сборника.

Крайний срок: статьи принимаются и публикуются до 25 апреля 2023 года.
ОБРАЗЕЦ

НАЗВАНИЕ ТЕЗИСА

Имя автора (полное)

Рабочее место

Ученая степень и должность

Номер телефона и электронная почта

Входить. Текст, текст, текст.
Цель. Текст, текст, текст.
Материалы и методы. Текст, текст, текст.
Полученные результаты. Текст, текст, текст.
Выводы. Текст, текст, текст.
Список использованной литературы

Адрес оргкомитета:

Республика Узбекистан, 140104, г. Самарканд, проспект Университетский, 17
Ответственные лица:

Эльтазаров Жолибой Данабаевич - первый проректор университета

Мансурова Наргиза Шамсидиновна - начальник научно-исследовательского отдела

Сидикова Мастура Хакбердиевна - заведующая отделом истории и культурного наследия
+99890 603 55 23; +998 99 597 19 83
Будем рады видеть вас на следующей конференции!

Оргкомитет

